

The Certificate Of Occupational Health and Safety Management System

Certificate No: 35023S10039R0M

Yongkang Homein Door Co., LTD

Unified social credit code: 9133078479762416XW

Registered Address: Floor 1, 79 Huanglong Road, Yongkang Economic Development Zone, Jinhua City, Zhejiang Province (independent application) Review Address: Floor 1, 79 Huanglong Road, Yongkang Economic Development Zone, Jinhua City, Zhejiang Province (independent application)

OHSMS conforms to the GB/T45001-2020/ISO 45001:2018 standard

The scope of certification is as follows:

The occupational health and safety management activities of the related departments, office areas, and workplaces which are related to the manufacturing and sales of steel doors

Date of first issuance: 2023-04-12 Date of this issuance: 2023-04-12 Valid until: 2026-04-11 The effective period of the certificate of the certification organization shall accept annual supervision as stipulated in the CSIT, this certificate and the supervision and audit inspection notice issued by the CSIT combination.



Note: The validity of this certificate is based on the results of the two-dimensional code scan on the left. At the same time can login CSIT official website http://www.cncsit.cn query. You can also log in China National Certification and Accreditation Admin's ration official Website www.cnca.gov.cn query.







sign and issue:

MANAGEMENT SYSTEM





职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: 35023S10039R0M

永康市凯悦门业有限公司

统一社会信用代码: 9133078479762416XW

注册地址:浙江省金华市永康市经济开发区黄龙路 79 号一楼(自主申报) 审核地址:浙江省金华市永康市经济开发区黄龙路 79 号一楼(自主申报)

职业健康安全管理体系符合

GB/T45001-2020/ISO 45001:2018 标准

通过认证范围如下:

关于钢质门的制造销售所涉及相关部门、办公区域、 作业场所的职业健康安全管理活动

首次发证日期: 2023 年 04 月 12 日 本次发证日期: 2023 年 04 月 12 日 有效期至: 2026 年 04 月 11 日 证书有效期内, 获证组织须按 CSIT 规定接受年度监督, 本证书与 CSIT 签发的监督审核合格通知书合并使用方为有效。



注:此证书的有效性以左侧二维码扫描结果为准。

同时可登录 CSIT 官方网站 http://www.cncsit.cn 查询。

也可登录中国国家认证认可监督管理委员会官方网站 www.cnca.gov.cn 查询。







中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C276-M



三信国际检测认证有限公司

中国 • 郑州市高新技术产业开发区莲花街352号一号楼5层